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Адрес EMS Group S.p.A. 
Via G. Galilei 29  
42027 Montecchio Emilia (RE)  
Italy

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Zecchetti proposes turn-key Automation Systems for EMPTY bottle Conveying/Palletizing , to both Glassworks and Plastic Bottle Producers as well as
Warehousing installations.

Worldwide Partner for conveying, palletizing and automated solutions, since 1960. Zecchetti proposes turn-key Automation Systems for EMPTY bottle
Conveying/Palletizing , to both Glassworks and Plastic Bottle Producers as well as Warehousing installations. 
The Company proposes itself as comprehensive supplier for the product packaging/storage and customer-oriented consultant for the achievement of
tailor-made solutions, 100% made in Italy.

STACKER

The Zecchetti Stacker range actually covers any kind of container and a huge number of different working modes to cope with the various handling
necessities.

Cylindrical bottles/jars
Square, rectangular, conical or indefinitely shaped bottles
Pharmaceutical/perfumery containers
Carton boxes containing empty bottles upright or upside-down (open/closed/with upwards or downwards flaps)
Thermo shrink packs
Small trays

Company Profile of EMS Group S.p.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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